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Z A P I S N I K 

 

sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 16. 

travnja 2015. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 19,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 18. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, te pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, 

pročelnike upravnih odjela, predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale 

nazočne.  

 

Radi utvrđivanja kvoruma, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, izvršio je 

prozivku vijećnika. 

 

 Predsjednik Vijeća utvrdio je da se pozivu na sjednicu odazvalo 16 od ukupno 17 

članova Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. Robert Velenik, 3. 

Luka Šergo, 4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 6. Dean Pauletić, 7. Vladimir Sladonja, 

8. Maurizio Zennaro 9. Stevo Žufić, 10. Dolores Ghersinich, 11. Snježana Mekota, 12. 

Daniel Šaškin, 13. Mario Ritoša i 14. Dražen Prgić. 

 

Odsutni:  Manuela Janko, Danijela Banko Štokovac i Rodoljub Kosić. 

  

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Marino 

Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir Hrvatin, pročelnik 

Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano Petrović, pročelnik 

Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu, Nataša Simonelli, 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno planiranje i gradnju, , Gordana Lalić, direktorica 

TD "Parentium" d.o.o., Alja Udovičić, direktorica TD "Stan" d.o.o., Divna Radola, 

ravnateljica DV "Radost" Poreč, Ester Zarli, ravnateljica TOŠ-SEI "B.Parentin" Poreč-

Parenzo, Sanja Radetić Fatorić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Poreč, Milan 

Markežić, Vedrana Habereiter, viši stručni suradnik za odnose s javnošću i protokol, te 

predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjedavatelj je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s 

dostavljenim dopunjenim prijedlogom.  

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavatelji je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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TOČKA 1. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Mario Ritoša, postavio je dva pitanja i dao jednu inicijativu: 

 Pitanja: 

 "1. Mještani Nove Vasi u kojoj je fazi zaobilaznica Nove Vasi? 

 

 2. Interesira me da li je Sportska zajedniva Grada Poreča dovela do kraja spor sa 

trgovačkim društvom INART, te ako je, kako je spor ili dogovor okončan, da li su oglasna 

mjesta-panoi konačno u vlasništvu Sportske zajednice i ako jesu, kako se iznajmljuju, kako 

ide naplata tog iznajmljivanja, a to pitam jer nam dosadašnja iskustva po tom pitanju nisu 

jako pozitivna?". 

 Inicijativa: 

 " Potrebno bi bilo postaviti nekoliko rasvjetnih tijela na privremenom 

parkiralištu kod sportske dvorane "Žatika", koje vjerojatno baš i neće tako kratko služiti kao 

privremeno parkiralište. Problem se uočio naročito prilikom održavanja priredbe povodom 

proslave Kineske Nove godine, kada je na tom parkiralištu bio veliki broj automobila, djece, a 

mrak je bio potpun.  

Trebalo bi urediti-asfaltirati i spoj te makadamske ceste i asfaltiranog dijela parkirališta, 

što je mali ali nužan zahvat." 

 

 Na prvo pitanje odgovorio je zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić . Rekao je da 

je projektiranje zaobilaznice Nove Vasi planirano u Proračunu za 2015. godinu, a u tijeku je 

postupak javne nabave za projektiranje. Ta je cesta u ingerenciji Županijske uprave za ceste, 

s kojom je Grad dogovorio da se ide u zajedničku izradu projektne dokumentacije kao i da 

se ta prometnica kandidira na EU fondove. Preduvjet svega je Master plan cestogradnje 

Istarske županije, izrada kojeg je u tijeku, a Grad Poreč je tu zaobilaznicu kandidirao u 

navedeni plan. 

 

 Na drugo pitanje odgovorio je Predsjednik Sportske zajednice Grada Poreča Milan 

Markežić. Naglasio je da je spor sa firmom INART riješen na način da je dug kojeg je ta 
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firma imala prema Sportskoj zajednici prebijen sa vrijednošću reklamnih panoa prema 

procjeni ovlaštenog sudskog vještaka, tako da su panoi sada u vlasništvu Sportske zajednice 

Nakon te sudske odluke raspisan je natječaj na koji se javilo nekoliko ponuđača, a kao 

najpovoljniji ponuđač izabran je Matija grafički centar d.o.o. Poreč, koji je ponudio 

131.000,00 kuna godišnje uz kvartalno plaćanje i do sada u redovno plaćene dvije prve rate. 

 

 Predsjedavatelj Adriano Jakus, predložio je da se inicijativa vijećnika proslijedi 

nadležnom upravnom odjelu 

 
 (inicijativa vijećnika upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav, dopisom KLASA: 

011-01/15-01/46, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 

 2. Fabrizio Picco postavio je dva pitanja: 

 

 " Zanima me u kojoj je fazi zamjena vodovodnih salonitnih cijevi na trasi Jasenovica-

Fuškulin, s obzirom da je idejno rješenje već duže vrijeme gotovo, te se čeka samo glavni 

projekt? 

 

 2. Zanima me da li će građani Poreča dobiti vlastite registracijske pločice s oznakom 

grada "PO", koji bi zadovoljio i hrvatsku i talijansku verziju naziva našeg grada? ". 

 

 Zamjenik gradonačelnika Loris Peršurić je predložio da se prvo pitanje uputi 

"Istarskom vodovodu, a načelno je napomenuo kako je intencija Vodovoda i Grada da se sve 

salonitne vodovodne cijevi promijene, pogotovo tamo gdje je neka infrastrukturna investicija 

već u tijeku, radi zajedničkog polaganja a time i manjih troškova investicije. 

 

 Na drugo pitanje odgovorio je Gradonačelnik Edi Štifanić potvrdivši da će Grad 

Poreč dobiti svoju automobilsku oznaku"PO", izrazivši žaljenje što nije prihvaćena 

inicijativa županijskog IDS-a da se uz Hrvatski državni grb stavi i grb regije u kojoj se 

gradovi nalaze. 

 

 3. Dražen Prgić  postavio je dva pitanja: 

  

 " 1. Grad Poreč ima kredite u CHF, da li ste razmišljali o eventualnom podizanju 

tužbe za preplaćene kamate? 

 

 2. Drugo pitanje tiče se EU projekata i regulativa Europske unije. Vezano za upute 

za prijavitelje projekata, postoje uvjeti o prihvatljivosti gdje u kriterijima za isključenje 

prijavitelja ili partnera stoji"...projektne prijave bit će isključene u postupku procjene ako 

se za prijavitelja, partnera ili osobu ovlaštenu za zastupanje utvrdi da je pravomoćno 

osuđena za bilo koje od sljedećih kaznenih djela...". Ta odredba navedena je i u official 

general european union regulations, kao i u pravilima i uvjetima za pripremu i provedbu 

projekata. 

 S obzirom na navedeno, možete li mi odgovoriti na pitanje jesu li građani upoznati sa 

činjenicom da Grad nije više u mogućnosti povlačiti sredstva iz EU za nikakve projekte, jer 

su Gradonačelnik i direktor Usluge i Odvodnje pravomoćno osuđene osobe. Da li vi mislite 

da je u redu da Grad ostane uskraćen za ta sredstva zbog Vas?" 

  

 Osvrnuo se i na odgovor na njegovo pitanje vezano za sunčane elektrane, 

napomenuvši da je pitanje uputio gradonačelniku a odgovor je dobio od pročelnika Upravnog 
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odjela za upravljanje gradskom imovinom. U odgovoru nije rečeno da li su te sunčane 

elektrane stavljene u funkciju, budući da je po potpisanom ugovoru potrebno maksimalno 

mjesec dana da se sve odradi. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić je vezano za prvo pitanje odgovorio kako Grad Poreč 

nema kredita u švicarskim francima, a što se drugog pitanja tiče, zbog kompleksnosti  pitanja 

odgovor će biti dostavljen u pisanom obliku. 

 

 Direktorica TD „PARENTIUM“ d.o.o. Gordana Lalić iznijela je podatak da je do 

sada gotovo ukupno 7 elektrana. Najveća elektrana koja je predviđena na Košambri bit će 

gotova do kraja tekućeg tjedna. Rokovi koje treba zadovoljiti vezani su  uz suglasnosti HEP-a 

i koliko je poznato tvrtka s kojom je potpisan ugovor do sada je ispoštovala sve zakonske 

rokove. 

 

 Dražen Prgić, nadovezao se na odgovor Gradonačelnika istaknuvši da, s obzirom da 

dobro poznaje situaciju sa švicarskim francima, bez obzira na otplaćene kredite, Grad može 

svejedno tužiti banku, pa je sugerirao Gradonačelniku da stupi u kontakt sa predstavnicima 

Udruge Franak i s njima porazgovara o toj problematici. 

  

 (pitanje vijećnika upućeno je Gradonačelniku i Upravnom odjelu za proračun i 

gospodarstvo dopisom KLASA:011-01/15-01/48 URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 4. Vladimir Sladonja, postavio je dva pitanja: 

 „1. Zanima me kako se provodi kontrola izvođenja radova prema novom zakonu o 

građevinskoj inspekciji i zakonu o građenju? Naime, prema tom zakonu gradski redari 

nadziru izvođenje svih radova za koje se ne izdaje građevinska dozvola, odnosno imaju pravo 

i obvezu pristupiti na svako gradilište, te ako uoči nezakonitosti u vezi s kojima nije ovlašten 

postupati, odnosno u vezi s kojima je nadležno postupati drugo tijelo vlasti, obvezan je o tome 

odmah obavijestiti nadležno tijelo, odnosno građevinsku inspekciju. 

 Svjedoci smo da se i dalje gradi, rekonstruiraju objekti za koje je očigledno da nemaju 

potrebne dozvole, kao npr. objekat na „trokutu“ ispod novog rotora u Špadićima, zatim na 

ulazu kod semafora u Žbandaju na kojem je podignuto neko čudno krovište, kao i žuta zgrada 

kod rotora Lacoop. Komunalni redari su ovlašteni pojaviti se na gradilištu i provjeriti u 

nadležnom upravnom odjelu da li postoji potrebna dokumentacija kojima je omogućena takva 

izgradnja. Legalizacija nema nikakve svrhe ako će građani i dalje bespravno graditi. 

 

 2. Pitanje vezano za solarne elektrane postavljam pročelniku Upravnog odjela za 

proračun i gospodarstvo Damiru Hrvatinu. Zanima me tko je dozvolio da se solarne elektrane 

bez dozvola postavljaju na krovove objekata, bez stručne analize i suglasnosti projektanata. 

Prema važećim prostornim planovima, osim iznimno, predviđa se pokrov krovova sa kupom 

kanalicom ili mediteranom, a ne solarnim panelima. Konkretno pitanje odnosi se na „staru 

školu u Varvarima koju je projektirala moja tvrtka, ja sam bio glavni projektant,međutim 

nitko od nas nije zatražio suglasnost za postavljanje solarnih panela, čijim postavljanjem je 

upropašten jedan, po mojem mišljenju, estetski uspio objekat. Neko stručno tijelo moralo bi 

donijeti određene smjernice gdje se solarni paneli mogu postavljati, kako se ne bi desila 

situacija da se postave i na zaštićene objekte, kao što je slučaj s Palestrom.“ 

 

 Marino Poropat, potvrdio je da prema odredbama novog Zakona o građevinskoj 

inspekciji, komunalni redari imaju određene ovlasti koje nisu imali po prijašnjem zakonu. 

Međutim, s obzirom da se radi o novinama i počecima, komunalni redari će morati otići na 

edukaciju i dodatnu obuku kako bi znali postupati sukladno odredbama tog novog zakona. U 
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međuvremenu oni rade po pozivima građana i prema službenoj dužnosti, vršeći uviđaje na 

terenu. Zapisnici sa uviđaja se prosljeđuju odgovornim osobama u nadležnim institucijama, 

Vezano za konkretan primjer kojeg je gospodin Sladonja spomenuo, komunalni redari su već 

bili na uviđaju, provjerili su u Upravnom odjelu za prostorno uređenje i gradnju radi 

utvrđivanja postojanja potrebne dozvole, te utvrdivši da je nema, uputili su zapisnik sa 

popratnim dopisom građevinskoj inspekciji u Pazinu na nadležno postupanje. 

 

 Damir Hrvatin, vezano za solarne elektrane predložio je da oba nadležna upravna 

odjela sačine zajednički odgovor. Prostorni planovi načelno podržavaju i potiču energetsku 

učinkovitost, odnosno uporabu raznih drugih oblika energije, ali se isto tako traži da svi ti 

prostori budu u skladu sa prostornim planovima. Iz prakse je do sada poznat jedan slučaj gdje 

je baš u projektnoj dokumentaciji bilo prikazano korištenje panela na stambenoj arhitekturi u 

jednom prigradskom naselju. Projekt je dobar tako da će biti zanimljivo vidjeti samo 

realizaciju. S obzirom da mu nisu poznate pojedinosti oko slučaja kojeg je spomenuo 

gospodin Sladonja, ponovio je da će se na tu problematiku odgovoriti pismeno. 

 

 (pitanje vijećnika upućeno je Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom 

dopisom KLASA:011-01/15-01/49 URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 Dean Pauletić postavio je dva pitanja: 

  

„1. Molim informaciju da li će i kada Grad provesti jedinstvene upise za jaslice i 

dječje vrtiće? 

2. Isto tako moli informaciju da li će i ove godine Grad organizirati Ljetni kamp?“ 

 

 Zamjenica gradonačellnika Nadia Štifanić Dobrilović, rekla je da će Grad Poreč i ove 

godine provesti jedinstvene upise jaslice i vrtiće za koje postoji zaista veliki interes, te će i 

ove će godine svi privatni vrtići biti partneri Grada. Povjerenstvo je započelo s pripremama, a 

natječaj će biti objavljen krajem aprila ili početkom maja i trajat će kao i prošle godine 15 

dana. Sve će obavijesti biti objavljene na stranicama Grada, stranicama svih vrtića i na 

oglasnim pločama. 

 Što se tiče ljetnog kampa, potvrdila je da će se realizirati i ove godine, to će biti 

jubilarni 20 put, na istoj lokaciji tj. na Gradskom kupalištu. Proveden je natječaj na koji se 

javila jedna tvrtka sa potpunom i prihvatljivom ponudom, tako da procedura ide dalje, a 

roditelji će o svemu biti pravovremeno informirani. 

 

 Snježana Mekota dala je dvije inicijative: 

 

" 1. Kamene klupe na Trgu slobode 

Mislim da sam ovo pitanje već postavila u komunalnom odjelu, ali budući da ništa nije 

poduzeto moram ga ponoviti. Naši stariji građani tražili su da se kamena klupa ispod 

spomenika na Trgu slobode obloži drvom. Nije veliki trošak staviti jednu dasku na kamenu 

podlogu, da bi bilo ugodnije za korištenje. 

 

  2. Ulica B. Valenti 

Stanovnici  ulice Bruno Valenti su me zamolili da skrenem pažnju na odvodnu rešetku 

preko ceste, kraj kućnog broja 22, koja je oštećena i propala u asfalt. Traže da se ista podigne 

na nivo ceste, jer predstavlja opasnost za vozila. Molim pročelnika da provjeri informaciju na 

terenu." 
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 Marino Poropat, naglasio je kako će se drvena obloga na kamenoj klupi na trgu 

svakako postaviti, a vezano za problematične rešetke u ulici B. Valenti, nadležna će služba 

provjeriti stanje i po potrebi sanirati rešetku. 

 

 (inicijative su upućene Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom KLASA:011-

01/15-01/50 URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 Robert Velenik, postavio je jedno pitanje: 

 

" Svjedoci smo učestalog uništavanja gradske imovine od strane vandala. To se 

dešava najviše vikendima, na okupljalištima mladih (na kupalištu, u blizini TUŠ Antona 

Štifanića i dječjim igralištima na području grada). Pitanje upućujem načelniku Policijske 

postaje Poreč gospodinu Ivici Kešinoviću. Da li je upoznat sa ovim slučajevima vandalizma i 

što policija čini po tom pitanju? 

Predlažem da Grad Poreč zajedno sa policijom dogovori pojačane kontrole na 

rizičnim lokacijama tijekom vikenda, te da se izvidi mogućnost postavljanja video nadzora na 

najugroženijim lokacijama. 

 Primijetio sam da mnogi građani predlažu upravo taj video nadzor jer se pokazalo da 

pomaže kod sprječavanja vandalizma. Represivni aparat mora učiniti svoje jer nema više 

isprika po pitanju mladih i njihovog ponašanja. Otvaranjem doma za mlade omogućeno im je 

da svoje slobodno vrijeme koriste u puno kreativnije svrhe." 

 

 (pitanje vijećnika upućeno je Policijskoj postaji Poreč dopisom KLASA:011-01/15-

01/51 URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 Vijećnik Velenik se osvrnuo na pitanje vijećnika Prgića u kojem je spomenuo 

Gradonačelnika u kontekstu europskih projekata, te je podsjetio kako ima grijeha u redovima 

HDZ-ovaca koji su svakako zanimljiviji za spomenuti. 

 

 Na reakciju vijećnika Prgića, predsjedavatelj Adriano Jakus upozorio je vijećnika 

Velenika da se pridržava točke dnevnog reda i postavljanja pitanja. 

 

 Vijećnik Velenik je ipak dovršio svoje obraćanje vijećniku Prgiću napomenuvši kako 

su nedavno bili izbori u Dubrovniku, pa je možda od tamo kopirao postavljeno pitanje, 

konstatiravši kako je  gospodin Vlahušić ipak, na žalost pojedinaca, opet osvojio vlast. 

 

 Predsjedavatelj je opomenuo oba vijećnika i zatražio da se drže točke dnevnog reda. 

 

 Dražen Prgić je protestirajući izašao za govornicu i obratio se vijećniku Veleniku 

naglasivši kako niti jedan HDZ-ov gradonačelnik ni načelnik nije osuđen, uz upit gdje je u toj 

priči bivši ministar turizma gospodin Ostojić, a mogao bi nabrajati i dalje. Naglasio je da je 

osobno uvijek spreman prihvatiti argumentirane izjave, dok ovakav pristup ocjenjuje nezrelim 

poput priča za malu djecu. 

 

 Predsjedavatelj je ponovno opomenuo vijećnike i zatražio da se pridržavaju dnevnog 

reda, tj. postavljanja pitanja a ne komentiranja.  

 

 Daniel Šaškin, postavio je dva pitanja: 
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 „1. Kada se planira objaviti natječaj za javni WC i ugostiteljski objekt u marini? 

Ukoliko se bude još čekalo s natječajem, a poznato mi je da postoje neki zainteresirani, taj će 

se projekat teško realizirati  prije početka turističke sezone 2016. godine. 

 

 2. Na raznim je medijima objavljeno da Hrvatske pošte prodaju veliki broj objekata u 

svome vlasništvu. Objavljeno je također da će se prodavati objekat stare pošte u Poreču, na 

Trgu slobode. Da li je Grad upoznat s tom činjenicom? Da li je kontaktirao Hrvatsku poštu i 

da li Grad ima ikakve mogućnosti uvjetovati koja se djelatnost u tom objektu može odvijati. 

Novinar HRT je intervjuirao građane Poreča o tome što bi htjeli vidjeti na tom mjestu i 

nekoliko ih je odgovorilo da gradu fali Gradska kavana. Predlažem da se Grad u to aktivno 

uključi i da vidi da li im možda mogućnosti kupnje tog objekta i davanje u najam uz 

uvjetovanje djelatnosti. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, vezano za prvo pitanje rekao je da je danas potpisan 

natječaj koji će tijekom sutrašnjeg dana biti oglašen na Oglasnoj ploči Gradske uprave, a 

objekat će svakako biti kvalitetno realiziran prije početka turističke sezone 2016. godine. 

 Što se tiče drugog pitanja naglasio je kako je upoznat s tom činjenicom uz ispravak da 

se ne prodaje prizemni prostor poštanskog ureda već sprat iznad, što je potvrdio i predstavnik 

Hrvatske pošte iz Rijeke, koji nije bio upoznat sa podatkom o iznosu koji će se tražiti za taj 

prostor, a prizemlje u kojem se nalazi poštanski ured se ne prodaje jer su vrlo zadovoljni 

njegovim poslovanjem. 

 

 Maurizio Zennaro  postavio je dva pitanja: 

 

 Prvo pitanje uputio je pročelnici Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu 

skrb i zdravstvenu zaštitu i dogradonačelnici Nadiji Štifanić Dobrilović kao predsjednici 

Odbora za obrazovanje, sport i kulturu: 

 „ Zašto nije primijenjen članak 8. Pravilnika o uvjetima i postupku za dodjeljivanje 

sredstava radi uvrštenja u Program javnih potreba u društvenim djelatnostima za Grad 

Poreč-Parenzo. Naime, članak 8. spomenutog Pravilnika nat trećoj razini odlučivanja 

predviđa da: „Na temelju ocjena i preporuka Komisije, Upravni odjel izrađuje prijedlog davanja 

potpore, kojeg upućuje radnim tijelima Gradonačelnika (odborima)...Prijedlog Upravnog odjela 

sadrži informacije o svakom programskom području s popisom pristiglih i procijenjenih prijava, 

prikazom ocjena za prihvaćanje projekta/programa i obrazloženje za prijave kojima nije odobrena 

potpora...Temeljem ocjena i preporuka odbori donose prijedlog odluke o odobravanju iznosa.....“ 

Zanima me zašto članovima Odbora za obrazovanje, sport i kulturu na sjednici koja je 

održana 13. studenog 2014. godine nije predočeno mišljenje i ocjene (sukladno Pravilniku) 

procjenjivačke Komisiji? Tko je odlučio da neki projekti/programi ne budu uopće prihvaćeni, 

unatoč tome što su procijenjeni kao projekti vrlo visoke kvalitete s najviše dodijeljenih 

bodova?Da li nam je uopće potrebna Komisija, koju porezni obveznici grada Poreča plaćaju, 

ako potom, prilikom raspodjele financijskih sredstava ne uvažavamo mišljenja i ocjene 

procjenjivačke Komisije?  

 Drugo pitanje uputio je predsjedniku SZGP pročitavši ga kao zamolbu roditelja čije 

dijete trenira vaterpolo: 

 „ Obraćam se vama roditeljima. Pošto je odluka predsjednik SZGP da nam se oduzme 

kombi s kojim smo išli na bazen (Istarske toplice) nepoštena, svi koji imate bilo kakav utjecaj 

kod gradonačelnika molim vas da utječete da se ta odluka izmijeni. Obrazloženje da je kombi 

namijenjen samo za odlazak na natjecanja i treninge i da su za treninge troškovi veliki nije 

točno, jer klub plaća gorivo a prva četiri dana u tjednu nikome nije trebao za natjecanje". 

Zanima me šta je s tim kombijem i zbog čega se ne omogućava njegovo korištenje?“ 
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 Vesna Kordić, podsjetila je da je odgovor na prvo pitanje dala na sjednici Vijeća koja 

je održana prošlog mjeseca. Ove godine su projekte procjenjivala četiri procjenjivača iz Pule. 

Procjenjivali su se projekti udruga koje se kandidiraju temeljem poziva za financiranje javnih 

potreba iz područja društvenih djelatnosti, pa tako i kulture. Na temelju njihovih ocjena, 

procjena i preporuka, upravni odjel predlaže radnom tijelu Gradonačelnika (Odboru za 

obrazovanje, sport i kulturu) koje projekte podržati i sa koliko iznosa. Tablica sa ocjenama, 

procjenama i predloženim iznosima je bila data članovima Odbora na sjednici na kojoj 

gospodin Zennaro nije bio prisutan. Taj se prikaz, s obzirom da je radni materijal, nikada ne 

šalje članovima Odbora prije sjednice, upravo iz razloga da se isti razmotri na samoj sjednici, 

odnosno da se izbjegne komentiranje u javnosti materijala koji još nije sačinjen kao konačni 

prijedlog. Na sjednici Odbora članovi predlažu, podržavaju ili ne podržavaju financiranje 

projekta. Temeljem prijedloga Odbora, Upravni odjel priprema prijedlog i upućuje ga 

Gradonačelniku na utvrđivanje, a konačnu odluku o tome koji će se projekat podržati donosi 

Gradsko vijeće prilikom donošenja Proračuna. 

 

 Zennaro Maurizio iznoseći repliku na odgovor pročelnice Kordić, rekao je kako u 

dvije godine od kada je imenovan članom Odbora, nikada nije dobio nikakvu tablicu od 

procjenjivačke komisije, a u slučaju neprisustvovanja sjednici Odbora bio bi informiran od 

ostalih članova o donesenim odlukama. Tako npr. Društvo prijatelja Giostre sa projektom koji 

je bio najviše rangiran po broju bodova (102), tražilo je 69.000,00 kuna i nije dobilo ništa. 

Isto tako bi zapamtio da se za neke druge projekte za koje je traženo 87.980,00 kuna 

dodijeljen još i veći iznos od traženog (88.000,00kn). Ti prijedlozi, jednostavno, nisu bili na 

odboru, nego je prijedlog odluke od Upravnog odjela upućen Gradonačelniku i zatim na 

usvajanje Gradskom vijeću. 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić, osvrnuvši se na navode vijećnika Zennara naglasio je 

kako Grad Poreč nikada nije ostavio Giostru na cjedilu, već je redovno financira, a ove godine 

sa iznosom od 200.000,00 kuna. Predložio je vijećniku da se u to uvjeri uvidom u Proračun za 

ovu godinu, pod stavkom „Ostale gradske manifestacije“. 

 

 Milan Markežić, odgovorio je na pitanje oko prijevoza djece koja treniraju vaterpolo. 

Naglasio je da odluku o tome nije donio on kao predsjednik Sportske zajednice, već Izvršni 

odbor Sportske zajednice. Djeca ne putuju na bazen u Istarske toplice već u Novigrad, na 

bazen kojeg plaća Sportska zajednica Grada Poreča. Skupština Sportske zajednice donijela je 

Pravilnik kojim je propisano plaćanje prijevoza samo na utakmice, a plaćati znači i dati i neki 

vlastiti prijevoz. Preko te odluke se ne može ići jer bi se u tom slučaju radila diskriminacija 

prema ostalim klubovima sa istim potrebama. Što se samog prijevoza tiče, postojeće kombi 

vozilo je u derutnom stanju sa čestim kvarovima, a nastoji se najviše koristiti za prijevoz 

jedrilica jedriličarskog kluba Horizont na regate, prijevoz kojih bi sa unajmljenim vozilom 

koštao oko 24.000,00 kuna. Osim toga, nije korektno, dopustivo ni sigurno da vozilo u tako 

derutnom stanju i šestoro malodobne djece, vozi osoba sa preko 80 godina, a te priče koje 

kruže posljednjih dana ne služe tom klubu na čast. Sportska zajednica ovih dana kreće u 

postupak nabave novog kombija, a predložit će se i izmjena Pravilnika, te će se svim 

klubovima nastojati pomoći na najbolji način. 

 

Eugen Stanissa, postavio je jedno pitanje: 

„Prošlo je oko 10 mjeseci od kada je zadnji puta bilo govora oko teretane na 

otvorenom na gradskoj plaži Pical, pa me zanima kada će biti realizirana?“ 

 

Loris Peršurić, podsjetio je da je teretana predviđena na lokaciji ispod hotela Zagreb 

na dijelu iznad plaže uređene tijekom lanjske godine. Kroz 7 dana izaći će troškovnik i 
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nabava samog materijala. Dobivena su sredstva u iznosu od 10.000 EUR-a, tako da se 

opremanje te teretane očekuje do početka turističke sezone. 

 

Stevo Žufić postavio je jedno pitanje: 

 „ Pitanje upućujem Gradonačelniku ili gospodinu Hrvatinu. 

Molim da mi se dostavi pojašnjenje vezano za trajektni terminal koji se gradi usred 

luke Poreč bez pripadajuće infrastrukture i to posebno: 

- na temelju kojeg urbanističkog plana je izdana građevinska dozvola, 

- da li je u vezi zahvata poštivana procedura po Uredbi o procjeni utjecaja zahvata na 

okoliš ("NN" od 21.05.2014.) i kakva je ta procedura bila, 

- da li je u vezi izgradnje trajektnog terminala u gradu provedena bilo kakva javna 

rasprava sa zainteresiranim građanima i kada, 

-  da li je odluku o izgradnji usvojilo nadležno tijelo tj. Gradsko vijeće, 

-  da li je za trajektnu luku izrađena prometna studija jer se radi o transportu značajnih 

količina tereta i smeća? 

Molim da mi se dostavi kopija izdane građevinske dozvole i pismeni odgovor." 

 

 (pitanje vijećnika upućeno je Lučkoj upravi Poreč i Upravnom odjelu za prostorno 

uređenje i gradnju,  dopisom KLASA:011-01/15-01/52 URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

Luka Šergo postavio je jedno pitanje: 

„ Molim vas informaciju o tome do koje faze je stigla izgradnja i opremanje, odnosno, 

cijeli projekt Poduzetničkog inkubatora u Žbandaju? 

 

Đulijano Petrović odgovorio je da je Poduzetnički inkubator Žbandaj u završnoj fazi. 

Obavljena je primopredaja objekta, slijedi opremanje namještajem i drugom opremom, a 

nakon toga slijedi natječaj i pokretanje djelatnosti kroz Upravni odjel nadležan za 

gospodarstvo. U nadležnosti Upravnog odjela za komunalni sustav u tijeku su radovi na 

asfaltiranju parkirališta i uređenju dijela igrališta iza objekta. 

 

 

Točka 2. 

Izbor članova Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 

 

 Vesna Kordić upoznala je vijećnike sa provedenom procedurom oko isticanja 

kandidature  za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo o čemu je 

sačinjeno detaljno Izvješće koje je vijećnicima dostavljeno u prilogu materijala i sastavni je 

dio ovog zapisnika. 

  

 Božo Jelovac, upoznao je vijećnike sa načinom i postupkom glasovanja. 

 

 Predsjedavatelj je prije prelaska u proceduru podjele listića otvorio raspravu po 

predmetnoj točci. 

 

 Eugen Stanissa osvrnuo se na prošli sastav Savjeta mladih kojeg je i sam bio član. 

Istaknuo je kako se iz prakse moglo vidjeti kako se i kroz to malo tijelo može realizirati 

mnogo kvalitetnih ideja za dobrobit mladih u Gradu Poreču. Podsjetio je da su baš iz redova 

mladih proizašle ideje o besplatnom internetu po gradu i o potrebi realizacije prostora za 

mlade koji mladima nudi niz zanimljivih i edukativnih sadržaja, a kreatori istih su u 

ogromnom broju slučajeva upravo mladi našeg grada. Poručio je da će svi koji budu večeras 
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izabrani u Savjet mladih imati njegovu podršku uz najbolje želje za plodonosnim radom i 

realizacijom još mnogo kvalitetnih projekata. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ predsjedavatelj je 

predložio dva vijećnika, Roberta Velenika i Daniela Šaškina, radi pomaganja u postupku 

glasovanja. 

Nakon provedenog glasovanja i predaje listića, odredio je pauzu u trajanju od 5 minuta 

radi prebrojavanja glasova i utvrđivanja rezultata. 

___.___ 

 

 U nastavku rada sjednice, predsjedavatelj je upoznao vijećnike sa rezultatima 

glasovanja. Konstatirao je da je glasalo ukupno 14 vijećnika, da je važećih listića bilo ukupno 

13, dok je 1 listić bio nevažeći.  

 Kandidati koji su ušli u Savjet mladih su:  

 

1.  DEJAN BABIĆ član,  DIEGO ŠALJA zamjenik, 

 

2.  BORIS GOSTIĆ član,  MATIJA OPLANIĆ zamjenik, 

 

3. IVAN HERAK član,  GORAN BEDRINA zamjenik, 

 

4. DEJVID LAKOSELJAC član,  TONI LEGOVIĆ zamjenik, 

 

5. MATEJA PANČELAT članica,  NATAŠA CVIJANOVIĆ zamjenica, 

 

6. NINO RITOŠA član,  PAOLO RITOŠA zamjenik, 

 

7. PETRA ŠIMEGI članica,  IVAN STRNAD zamjenik. 

 

 Napomenuo je da od predloženih kandidata nije izabran Luigi Jugovac. 

 

U skladu s rezultatima provedenih izbora, na prijedlog predsjedavajućeg, jednoglasno 

je donijeta 

 

O D L U K A  

o izboru Savjeta mladih Grada Poreča-Parenzo 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/07, 

URBROJ: 2167/01-07-15-5).  

 

 

Točka 3. 

Zaključak o dodjeli Povelje „30. april“ u 2015. godini 

 

Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, prezentirao je prijedlog Povjerenstva za utvrđivanje 

prijedloga za priznanja Grada Poreča-Parenzo za dodjelu priznanja Grada Poreča-Parenzo - 

POVELJA "30 APRIL" u  2015. godini. Poverenstvo je na temelju članka 7. Odluke o 

priznanjima Grada Poreča na svojoj sjednici održanoj 19. ožujka 2015. godine  utvrdilo Javni 

poziv za predlaganje kandidata za priznanje Grada Poreča-Parenzo. Javni poziv je  bio 

objavljen na internetskim stranicama i oglasnim pločama Grada Poreča-Parenzo, te putem 

sredstava javnog priopćavanja. 
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 Na objavljeni Javni poziv  pristigla su 3 pravovaljana prijedloga za 2 fizičke i 1 pravnu 

osobu i to : 

 - Predlagatelj Udruga „Parenzana“ Poreč predložila je Graziana Musizzu, 

 - predlagatelj Lions Club Poreč predložio je Jusufa Šehanovića i  

 - IDS DDI Gradska podružnica Poreč predloćila je Špinu d.o.o. Poreč. 

 Nakon razmatranja prispjelih prijedloga Povjerenstvo je jednoglasno zauzelo stav da 

se priznanje Grada dodijeli kandidatima Grazianu Musizzi  i Špina d.o.o. iz Poreča i takav se 

Zaključak predlaže ovom Gradskom vijeću na prihvaćanje u skladu s predloženim tekstom, 

koji je vijećnicima dostavljen u prilogu materijala za ovu sjednicu. Priznanja će biti uručena 

na svečanoj sjednici povodom proslave dana Grada. 

 

 Otvorio je raspravu po predloženom Zaključku. 

 

Budući da se u otvorenoj nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja, 

jednoglasno je donijet sljedeći 

 

 

Z A K L J U Č A K 

o dodjeli POVELJE „30 APRIL“ u 2015. godini 

 

 (Zaključak je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/19, 

URBROJ: 2167/01-07-15-9).  

 

  

Točka 4. 

Odluka o  izdvajanju Područnog vrtića u Taru-Torre  

iz sastava Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice „Radost“ Poreč 

 

 Vesna Kordić, prezentirala je prijedlog  Odluke o  izdvajanju Područnog vrtića Taru-

Torre iz sastava Predškolske ustanove Dječji vrtići i jaslice „Radost“ Poreč, a sve u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov e sastavni dio. 
 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 U otvorenoj raspravi Daniel Šaškin je predložio da se razmisli o mogućnosti da se i 

ostalim općinama Poreštine predloži da postupe na isti način, ne samo u pogledu vrtića i 

škola, već i sportskih klubova i turističkih zajednica, čime bi se prilično rasteretio proračun 

Grada. 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović, pojasnila je da Grad Poreč-

Parenzo ne snosi troškove rada dječjih vrtića na području drugih općina, već su te ustanove 

isključivo na teret proračuna JLS na čijem se području nalaze. 

 

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, povodom prijedloga 

predsjedavatelja jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A 

o  izdvajanju Područnog vrtića Taru-Torre iz sastava Predškolske ustanove Dječji vrtići i 

jaslice „Radost“ Poreč 
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 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/43, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

Točka 5. 

Odluka o davanju suglasnosti  na Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika 

Umjetničke škole Poreč za program glazbenog i plesnog obrazovanja za školsku 

2015./2016. godinu 

 

 i  

 

Odluka o iznosu cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike za školsku 

2015./2016. godinu u Umjetničkoj školi Poreč 

 

 Vesna Kordić obrazložila je predmetne odluke naglasivši da se Umjetnička škola 

Poreč obratila Gradu putem Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i 

zdravstvenu zaštitu, s molbom da im se dade suglasnost na Odluku o iznosu participacije 

roditelja/skrbnika učenika za program glazbenog i plesnog obrazovanja i na Odluku o iznosu 

cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike, za školsku 2015./2016. godinu. 

Obje Odluke je Školski odbor donio na sjednici održanoj 13.03.2015. godine. Ostvareni 

prihod Škola upotrebljava isključivo za obavljanje i razvoj djelatnosti. Školski odbor je dužan 

donijeti navedene odluke za svaku godinu obrazovanja, pa tako mole osnivača ustanove da im 

da suglasnost na iste. Predlaže se Gradskom vijeću donošenje predloženih odluka u 

priloženom tekstu.  

 

 U otvorenoj raspravi Snježana Mekota je upitala kako se došlo do cijena koje su 

navedene u odluci, da li u usporedbi da drugim školama ili po nekim drugim kriterijima? 

 

 Vesna Kordić, odgovorila je da je prema njenim saznanjima, određivanje cijena išlo u 

usporedbi sa drugim školama. Cijene se nisu mijenjale već godinama, tako da je ove cijene 

izglasalo Gradsko vijeće i lanjske godine, odnosno iste se već dvije godine za redom nisu 

mijenjale. 

  

 Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, povodom prijedloga 

predsjedavatelja jednoglasno su donijete 

 

O D L U K A  

o davanju suglasnosti  na Odluku o iznosu participacije roditelja/skrbnika učenika 

Umjetničke škole Poreč za program glazbenog i plesnog obrazovanja za školsku 

2015./2016. godinu 

 

 i  

 

O D L U K A 

 o iznosu cijene za pohađanje drugog programa za darovite učenike za školsku 2015./2016. 

godinu u Umjetničkoj školi Poreč 

 

 (Odluke su priložene zapisniku i sastavni su dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/44, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2i3).  

 

 



15 

 

Točka 6. 

Odluka o donošenju UPU dijela naselja Žbandaj 

 

 Damir Hrvatin prezentirao je prijedlog Odluke o donošenju UPU dijela naselja 

Žbandaj, u skladu s materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 Predsjedavatelj je otvorio raspravu po predloženoj odluci. 

 

 Budući da se nitko nije javio za riječ, na prijedlog predsjedavatelja jednoglasno je 

donijeta sljedeća 

 

O D L U K A 

o donošenju UPU dijela naselja Žbandaj 

 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/42, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

  ___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu, te je najavio održavanje 

svečane sjednice povodom obilježavanja Dana Grada i Dana oslobođenja Grada Poreč-

Parenzo 30. travnja u 12,00 sati u kino dvorani Pučkog otvorenog učilišta. Pozivnice sa 

programom proslave biti će vijećnicima dostavljene sljedećih dana. 

 

 Sjednica je zaključena u 20,30 sati. 

 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 


